

Health and Safety Policy

SCIB Chemicals, the manufacturer of Paints is committed to ensure safety and protect health of its employees, service providers, visitors, neighboring communities and customers

Scope and applicability of the Policy:

This Health and Safety Policy is applicable to all the operating sites include Plants, Research & Technology facilities, Offices, Distribution, Sales depots, Retail Sales & Services and Project Sales. This policy is applicable at work, travel between home and work of employees, business related travel including stay and all Company organized business events.

Objectives of the Company Management shall be to:

1. Comply with all applicable health and safety statutory regulations.
2. Move towards Zero Injuries, Zero Occupational illnesses and Zero incidents of Property Damage.
3. Comply with the applicable Safety Manual to achieve its safety, health and wellbeing objectives.

The Company Management shall:

1. Ensure compliance with all applicable health and safety legislations and relevant standards.
2. Integrate safety, health and wellbeing into all business processes.
3. Ensure that all activities across the value chain are conducted as per the defined health and safety procedures, including
 - a. selection and evaluation of suppliers, contractors and other service providers,
 - b. research leading to development of new products and services
 - c. design, engineering, construction and commissioning of new projects,
 - d. adopting principles of inherent safe design,
 - e. operating and maintaining plants and other facilities in accordance with the designated safety criteria throughout their working life.
 - f. distribution of products.
 - g. technical service at customer sites and other consumer interfaces.
4. Educate customers on safe use of products.
5. Provide safe and healthy working conditions for the prevention of work-related injury and ill health of employees and service providers.
6. Ensure that adequate resources, support and supervision are provided to employees and service providers to carry out their job safely and to continually upgrade health and safety standards.

Continued in Page 2

سياسة الصحة و السلامة

ان شركة سكيب للكيماويات ، الشركة المصنعة للدهانات ملتزمة بضمان سلامة وحماية صحة موظفيها ومقدمي الخدمات ، و الزائرين و مجتمعنا المحيط المجاورة و عملائنا.

نطاق تطبيق السياسة:

تنطبق سياسة الصحة والسلامة على جميع مواقع التشغيل و المصانع و معامل البحث و التكنولوجيا و المكاتب و التوزيع و المبيعات ، و المخازن و مبيعات التجزئة و الخدمات و مبيعات المشاريع. كما تنطبق هذه السياسة في العمل و التنقل بين منازل العاملين و اماكن عملهم و السفر المتعلق بالعمل بما في ذلك الإقامة و جميع فعاليات العمل التي تنظمها الشركة.

أهداف إدارة الشركة هي:

1. الامتثال لجميع اللوائح القانونية المعمول بها للصحة والسلامة.
2. التحرك نحو صفر إصابات ، صفر امراض مهنية، صفر حوادث للممتلكات.
3. الالتزام بدليل السلامة المعمول به لتحقيق أهداف السلامة والصحة والأمان.

ستعمل إدارة الشركة على:

1. ضمان الامتثال لجميع تشريعات الصحة والسلامة المعمول بها والمعايير و المواصفات ذات الصلة.
2. دمج السلامة والصحة و الأمان في جميع العمليات التجارية.
3. التأكد من أن جميع الأنشطة عبر سلسلة العمليات تتم وفقاً لإجراءات الصحة والسلامة المحددة ، بما في ذلك
 - أ. اختيار وتقييم الموردين والمقاولين ومقدمي الخدمات الآخرين ،
 - ب. البحث الذي يؤدي إلى تطوير منتجات وخدمات جديدة،
 - ج. التصميم والهندسة والبناء والتكليف بالمشاريع الجديدة ،
 - د. اعتماد مبادئ التصميم الآمن ،
 - هـ. تشغيل وصيانة المصانع والمرافق الأخرى وفقاً لمعايير السلامة المحددة طوال فترة عملها.
 - و. توزيع المنتجات.
 - ز. الخدمة الفنية في مواقع العملاء والمستهلكين.
4. توعية العملاء بشأن الاستخدام الآمن للمنتجات.
5. توفير ظروف عمل آمنة وصحية للوقاية من إصابات العمل واعتلال صحة الموظفين ومقدمي الخدمات.
6. ضمان توفير الموارد الكافية والدعم والإشراف للموظفين ومقدمي الخدمات لأداء عملهم بأمان ولتحسين معايير الصحة والسلامة باستمرار.

7. Conduct risk assessments, safety audits and safety inspections at prescribed frequency and take all remedial measures to eliminate hazards and reduce occupational health and safety risks, arising out of operations.
8. Implement Behavior Based Safety Program in order to inculcate safety as a personal value.
9. Maintain a comprehensive On-Site Emergency Plan and related facilities to handle emergencies.
10. Assess competence of individuals in the area of safety during recruitment and career advancement.
11. Define roles and responsibilities of employees in the safety organization of the plant / facility/ operations.
12. Keep employees and service providers informed, educated, trained and retrained on safety, health and wellbeing to ensure safe conduct of their jobs.
13. Establish mechanisms for consultation with employees and their representatives, contractors, suppliers, customers, local communities, neighbors and regulators to promote safety and building a safe work culture.
14. Establish mechanisms for participation of employees including their representatives wherever applicable
15. Ensure that each employee including contractors and visitors comply with all safety rules and regulations framed for the operation.
16. Extend all possible help to industries / depots / offices around SCIB Operations in case of emergencies.
17. Provide a resume of health and safety performance in the Company annual report.

7. إجراء تقييمات للمخاطر ، ومراجعات للسلامة وتفتيش السلامة في الفترات المحددة واتخاذ جميع التدابير العلاجية للقضاء على المخاطر وتقليل مخاطر الصحة والسلامة المهنية ، الناشئة عن العمليات.
8. تنفيذ برنامج السلامة القائمة على السلوك من أجل غرس السلامة كقيمة شخصية.
9. الحفاظ على خطة الطوارئ الشاملة في الموقع والمرافق ذات الصلة للتعامل مع حالات الطوارئ.
10. تقييم كفاءة الأفراد في مجال السلامة أثناء التوظيف والتقدم الوظيفي.
11. تحديد أدوار ومسؤوليات الموظفين في منظومة سلامة المصانع / المنشآت / العمليات.
12. إبقاء الموظفين ومقدمي الخدمات على اطلاع وتثقيف وتدريب وإعادة تدريب على السلامة والصحة والأمان لضمان حسن سير عملهم.
13. إنشاء آليات للتشاور مع الموظفين وممثليهم والمقاولين والموردين والعملاء والمجتمعات المحلية والجيران والمنظمين لتعزيز السلامة وبناء ثقافة عمل آمنة.
14. إنشاء آليات لمشاركة الموظفين بما في ذلك ممثليهم حيثما ينطبق ذلك.
15. التأكد من أن كل موظف بما في ذلك المقاولين والزوار ممثل لجميع قواعد وأنظمة السلامة الخاصة بالعمل.
16. تقديم كل المساعدة الممكنة للصناعات / المستودعات / المكاتب حول عمليات سكيب في حالة الطوارئ.
17. تقديم ملخص لأداء الصحة والسلامة في التقرير السنوي للشركة.

The Company shall ensure effectiveness of this policy through:

1. Setting goals and objectives on safety, health and wellbeing and review these periodically to ensure that these are being met.
2. Analysis of health and safety incidents, identification of root causes and implementation of corrective and preventive actions (CAPA).
3. Appropriate action, in case of a violation by an employee, as per rules and procedures framed for the purpose.
4. Review of this policy annually or on significant changes in business.
5. Periodic review of the safety, health and wellbeing standards for their continued appropriateness and effectiveness.

تعمل الشركة على ضمان فعالية هذه السياسة من خلال:

1. تحديد الأهداف الخاصة بالسلامة والصحة و الأمان ومراجعتها بشكل دوري للتأكد من تحقيقها.
2. تحليل حوادث الصحة والسلامة ، وتحديد الأسباب الجذرية وتنفيذ الإجراءات التصحيحية والوقائية (CAPA).
3. الإجراء المناسب في حالة المخالفة من قبل الموظف وفقاً للقواعد والإجراءات الموضوعية لهذا الغرض.
4. مراجعة هذه السياسة سنوياً أو على التغييرات الهامة في الأعمال.
5. المراجعة الدورية لمعايير السلامة والصحة والأمان للتأكد من استمرار ملاءمتها وفعاليتها.

Prashant Shekhar



Chief Executive

Aug. 2020 Issue no. Four

The above policy shall be reviewed periodically as appropriate to our business

The above policy is align with Asian Paints Corporate Policy – Aug 2020



براشانت شيكار

العضو المنتدب

إصدار أغسطس 2020 رقم الإصدار: الرابع
السياسة أعلاه تتم مراجعتها دورياً حسب ما تقتضيه أعمالنا
السياسة أعلاه تتماشى مع سياسة شركة آسيان بينتس – إصدار أغسطس 2020